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Hei
 
I tillegg til tidligere innspel i denne høyring vil eg legge til;
 
Planutvalget gjorde et vedtak i 2017 om å endre minstearealet for hjort. I vedtaket blei for eksempel 
Mjeldalen endra til 200. Dette vedtaket blei gjort FØR forrige forvaltningsplan som nå har vært gyldig i 5 
år. Det blei gjort før fristen som er 15.mars for å endre lokal forskrift.
 
Vedtaket er ikkje lagt ut på Lovdata slik det skulle vært som ei ny forskrift. Det er heller ikkje fulgt opp av 
administrasjonen for tildeling av løyve.
 
https://innsyn.sing.no/osteroy/innsyn/wfinnsyn.ashx?response=journalpost_detaljer&journalpostid=201
7003740&
 
Det er oss bønder som har måtte betale prisen for at administrasjonen ikkje har fulgt opp politiske 
vedtak!
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